



**NATURE'S BOUNTY**

**100% PURE**

**Tea Tree Oil**

**PURE À 100%**

**Huile d'arbre  
à thé**

60 mL (2 fl. oz.)

**Skin Oil  
Huile pour  
la peau**

**DIRECTIONS:** Dilute one part Tea Tree Oil in four parts carrier oil (almond or olive oil). Do not use undiluted. **WARNING:** For external use only. Do not apply to broken or irritated skin. Do not use if pregnant or breastfeeding. Discontinue use and consult your doctor if skin sensitivity or adverse reactions occur. In case of accidental contact with eyes/mucous membranes rinse with water. May cause allergic reaction and/or skin irritation. Test a small amount on clean skin 24 hours prior to use. **KEEP OUT OF REACH OF CHILDREN.** Keep tightly closed at room temperature in a dark dry place. Security seal. **INGREDIENT:** *Melaleuca alternifolia* (Tea Tree) Leaf Oil.

**POSOLOGIE :** Diluer un volume d'huile d'arbre à thé dans 4 volumes d'huile de support (huile d'amande ou d'olive). Ne pas utiliser l'huile d'arbre à thé non diluée.

**MISE EN GARDE :** Usage externe uniquement. Ne pas appliquer sur une peau irritée ou endommagée. Ne pas utiliser en cas de grossesse ou d'allaitement. Cesser l'utilisation et consulter un médecin si la peau devient sensible ou en cas d'effet indésirable. En cas de contact accidentel avec les yeux ou les muqueuses, rincer à l'eau. Ce produit peut entraîner une réaction allergique et/ou une irritation de la peau. Tester une petite quantité de produit sur une peau propre 24 heures avant l'utilisation. **GARDER HORS DE LA PORTÉE DES ENFANTS.** Garder bien fermé à la température ambiante, dans un endroit sombre et sec. Sceau de sécurité. **INGRÉDIENT :** *Melaleuca alternifolia* (Tea Tree) Leaf Oil.

Imported by/Importé par : Vita Health Products Inc. Winnipeg, MB  
R2J 3W2

